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Denne eposten er sendt fra en person utenfor organisasjonen. Ikke klikk på lenker eller
åpne vedlegg før du er sikker på hvem avsender er og at innholdet er trygt.

Jeg heter Oliver og jeg er en 3. klassing på Musikklinja ved Stange Videregående skole. Jeg
sitter i elevrådet på skolen som representant for 3. klasse musikk og MDD.
 
Jeg forstår hvorfor forskjellige skoler og linjer skal legges ned, men det er noen linjer som
jeg mener blir ekstra utsatt av disse endringene.
Jeg mener at disse endringene skader elevers muligheter innenfor kunstneriske linjer. Hvis
Stange videregående skole ender opp med å være den eneste musikklinja i innlandet, er
det garantert at færre kommer til å søke musikk. Hvis det fortsatt har seg at mange søker
musikklinja, betyr det at færre får plass på skolen. Man kan argumentere for at det kan
åpnes flere klasser her på Stange, men realistisk sett så går dette ikke. Det er ikke nok
plass til å åpne for flere klasser her på Stange musikklinje. Det betyr at å stenge ned
musikklinja minsker elevers muligheter til å utdanne seg innenfor musikk og at
musikklærer som mister jobben har færre muligheter å skaffe seg ny jobb som
musikklærer.
Andre kunstlinjer, som for eksempel Kunst, Design og Arkitektur, blir også påvirket på en
lik måte.
 
Jeg håper dere tar opp dette, eller i hvert fall tenker mer over hvor skadelig disse
endringene kan være til kunstlinjene i innlandet.
MVH Oliver Smith


